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ΙΙ ΔΔ ΙΙ ΟΟ ΡΡ ΡΡ ΥΥ ΘΘ ΜΜ ΙΙ ΕΕ ΣΣ   ΣΣ ΕΕ   -- ΕΕ ΩΩ   
 
Τα σε -έω ρήματα που έχουν μονοσύλλαβο θέμα συναιρούνται μόνο, όπου ο 

χαρακτήρας τους -ε- συναντάται με -ε ή -ει των (φαινομενικών) καταλήξεων 
του ενεστώτα και του παρατατικού. 
 

 
Ε ν ε ρ γ η τ ι κ ή  Φ ω ν ή  Μ έ σ η  Φ ω ν ή  
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(πλέω) 
(πλέεις) 
(πλέει) 
(πλέομεν) 
(πλέετε) 
(πλέουσι) 

πλέω 
πλεῖς 
πλεῖ 
πλέομεν 
πλεῖτε 
πλέουσι(ν) 

(δέομαι) 
(δέῃ ή δέει) 
(δέεται) 
(δεόμεθα) 
(δέεσθε) 
(δέονται) 

δέομαι 
δέῃ ή δέει 
δεῖται 
δεόμεθα 
δεῖσθε 
δέονται 
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(ἔπλεες) 
(ἔπλεε) 
(ἐπλέομεν) 
(ἐπλέετε) 
(ἔπλεον) 

ἔπλεον 
ἔπλεις 
ἔπλει 
ἐπλέομεν 
ἐπλεῖτε 
ἔπλεον 

(ἐδεόμην) 
(ἐδέου) 
(ἐδέετο) 
(ἐδεόμεθα) 
(ἐδέεσθε) 
(ἐδέοντο) 

ἐδεόμην 
ἐδέου 
ἐδεῖτο 
ἐδεόμεθα 
ἐδεῖσθε 
ἐδέοντο 
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 (πλέω) 

(πλέῃς) 
(πλέῃ) 
(πλέωμεν) 
(πλέητε) 
(πλέωσι) 

πλέω 
πλέῃς 
πλέῃ 
πλέωμεν 
πλέητε 
πλέωσι(ν) 

(δέωμαι) 
(δέῃ) 
(δέηται) 
(δεώμεθα) 
(δέησθε) 
(δέωνται) 

δέωμαι 
δέῃ 
δέηται 
δεώμεθα 
δέησθε 
δέωνται 
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(πλέοιμι) 
(πλέοις) 
(πλέοι) 
(πλέοιμεν) 
(πλέοιτε) 
(πλέοιεν) 

πλέοιμι 
πλέοις 
πλέοι 
πλέοιμεν 
πλέοιτε 
πλέοιεν 

(δεοίμην) 
(δέοιο) 
(δέοιτο) 
(δεοίμεθα) 
(δέοισθε) 
(δέοιντο) 

δεοίμην 
δέοιο 
δέοιτο 
δεοίμεθα 
δέοισθε 
δέοιντο 
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(πλέε) 
(πλεέτω) 
- 
(πλέετε) 
(πλεόντων) ή 
(πλεέτωσαν) 

- 
πλεῖ 
πλείτω 
- 
πλεῖτε 
πλεόντων ή 
πλείτωσαν 

- 
(δέου) 
(δεέσθω) 
- 
(δέεσθε) 
(δεέσθων) ή 
(δεέσθωσαν) 

- 
δέου 
δείσθω 
- 
δεῖσθε 
δείσθων ή 
δείσθωσαν 
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(πλέεν) 
 

πλεῖν (δέεσθαι) δεῖσθαι 
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(πλέων) 
(πλέουσα) 
(πλέον) 

πλέων 
πλέουσα 
πλέον 

(δεόμενος) 
(δεομένη) 
(δεόμενον) 

δεόμενος 
δεομένη 
δεόμενον 

 

Άλλα ρήματα σε -έω με μονοσύλλαβο θέμα είναι ζέω (= βράζω), θέω (= 
τρέχω), νέω (= κολυμπώ), ξέω (= ξύνω, λειαίνω), πνέω, ῥέω, χέω (= χύνω). 


